
 
 

Schriftelijke vraag gesteld door de heer Hacken: De gevolgen van de gemeentelijke 

klacht tegen twee ouders van de school ‘Sept Bonniers’ 

 

Geachte heer Burgemeester, 

 

Zonder de hele historiek van de ‘affaire Sept Bonniers’ te herhalen: ik vernam dat de zaak op 

15 oktober in het voordeel van de ouders werd verworpen. Zij krijgen een forfaitaire vergoeding 

toegekend door de Raadkamer. 

Tot op heden hebben de ouders niets ontvangen, ondanks blijkbaar talrijke aanmaningen 

vanwege hun advocaat.  

Kunt u de redenen daarvoor verklaren? 

Ook al is de compensatie niet enorm, toch lijkt het me dat we met deze kleine compensatie deze 

slechte ervaring symbolisch kunnen afsluiten en de ouders tot rust kunnen brengen, na de stress 

die ze hebben ondervonden na de oproepingen bij de politie of de gerechtelijke autoriteiten 

gedurende vele maanden. 

 

Ik dank u voor uw antwoorden. 

 

Laurent Hacken 

Fractieleider cdH 

 

 

 

Antwoord van Mevrouw De Ridder: 

 

Mijnheer Hacken, 

 

Dank u voor uw aandacht voor deze zaak: het gemeentebestuur, dat de opvolging van deze 

betaling beheert, heeft ons bevestigd dat deze in de komende dagen zal worden uitgevoerd. 

 

 

 

 


